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STATUS KFA-ORDNINGEN



Velfungerende ordning, frem til nå…



Prosentvis 

fordeling av 

anvendelse i 2022

Av hensyn til miljø er det ønskelig 

at en størst mulig andel av 

returasfalt benyttes som 

resirkulert asfalt i produksjon av 

asfalt

Utvikling av prosentandel resirkulert 

asfalt av total asfaltproduksjon i Norge



Asfaltprodusentene og mottak 

av returasfalt har i tillegg hver 

sin representant

KS har to representanter, en fra 

kommune og en fra fylkeskommune

Styret i KFA består av representanter fra



Gjenbruksasfalt klart til bruk.

NCC, Lierskogen asfaltfabrikk

Øke kompetansen



Videre drift av KFA?



Fortsatt behov for KFA
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